
LED多功能藍芽音箱燈
使用說明

操作說明

藍芽指示燈
充電指示燈

模式切換鍵
上一首(輕按)

降低音量(長按) 播放 / 暫停
接聽 / 掛斷電話

下一首(輕按)
增加音量(長按)

開 / 關鍵(長按開 / 關機)
MIC(麥克風)

金屬提把
重置

TF卡插槽
音源孔
USB孔

長按      鍵，開機後音響首先進入藍芽模式，按MODE模式鍵，可切換到檯燈模式，輕觸喇叭網
可開啟檯燈。(若插入記憶卡，則會自動進入記憶卡音樂播放模式)，藍芽模式及記憶卡音樂播放
模式均有語音提示，可進行藍芽配對或記憶卡音樂播放。

開 / 關機

.

.

輕觸喇叭開 / 關燈光
調節燈光亮度

輸出功率：3W
內置鋰電池電壓：3.7V
標準規範：V2.1+EDR
藍芽頻率：2.4GHz~2.48GHz
傳輸距離：10M
頻響範圍：50Hz20KHz
整機信噪比：＞75db
產品尺寸：∮95mm x 122mm
充滿電後，正常音量(70%)可持續撥放10小時左右，檯燈最高亮度可使用10小時左右。

技術參數
充電輸入：DC 5V / 500 mA
藍芽協議：A2DP 1.2

1.MODE模式鍵，可輕鬆在藍芽模式與記憶卡音樂播放模式之間切換。
2.藍芽無線音樂撥放模式
                   輕按為上一首，長按音量將持續減小。
                   輕按為下一首，長按音量將持續增加。
                   撥放音樂時輕按可暫停 / 撥放音樂；來電時輕按為接聽與掛斷通話功能。
3.記憶卡音樂撥放模式
   插入記憶卡後自動進入記憶卡音樂撥放模式
                   輕按為上一首，長按音量將持續減小。
                   輕按為下一首，長按音量將持續增加。
                   撥放音樂時輕按可暫停 / 撥放音樂。
   在記憶卡音樂撥放模式下，按”MODE”鍵可切換為藍芽模式。
4.AUX音源輸入模式
插入3.5mm音源線，連接手機、電腦、平板電腦、MP3等，可作為外接音響使用。
在AUX模式下，可按        增加音量，或按        減小音量，其他按鍵均無效。
在任何模式下只要插入3.5mm音源線，系統會自動識別，並切換為AUX音源輸入模式。

按鍵操作

 

User Manual 
Thank you for choosing us. Please read this user manual before using the speaker. 
 

Operation Image: 

 
 
 
 
 

Material ABS + Metal 
Lamp Power 1.6W 
Lumen 160LM 
Color Temperature Warm white 
LED Size 2835 
Battery Li-ion 3.7V,  1,800 mAh 
Speaker output power 3W 
Driver Unit ￠52mm, 4Ohm,3w 
Frequency Response 50HZ---20KHZ 
Transmission Range 10 meter 
Product dimension ￠95mm * 122mm 
Audio input 3.5mm jack cable 
frequency 2.402GHZ---2.48GHZ 
Input power Input  DC5V/500mA 

Playing �me a�er fully charged:  
10 hours music playing for normal 70% volume,10 hours ligh�ng lamp on highest brightness   
Power switch: 
Long press  to turn it on or off. The speaker will first enter Bluetooth Mode ;Press Mode switch to turn 
Ligh�ng Mode when the speaker is on, light will be on by so� touch .Bluetooth Mode will instantly switch when 
click the Mode bu�on icon (TF Card Music Playing will automa�cally switch when inserted TF card).Voice Prompts 
will sound before bluetooth pairing and TF card music playing 
Bu�on icon: 
1,Mode icon: 
achieve bluetooth mode and TF card music playing ，ligh�ng mode changing freely 
2,Bluetooth music mode: 

Short press “ ”  “ to play the next song and long press to volume up. 

Short press “ “  to play the previous song and long press to volume down. 

3,Hands free calling: 
Answer and hang up the phone: 
There will be an alert sound from the speaker when there is a phone call. Click        

to answer the call, and click          again to hang up . 

4,TF card music playing: 
☞Enter TF card music playing mode automa�cally when TF card inserted 

Short press “ ”  “ to play the next song and long press to volume up. 

Short press “ “ to play the previous song and long press to volume down. 
Music playing or pause by click  
☞Bluetooth mode will switch by click the MODE bu�on when on TF card music playing mode 
5,AUX IN audio input mode: 
Inser�ng the 3.5 mm aux in cable, the speaker can be a external audio when connected with mobile phone, PC, 
tablet,mp3. 
In Aux in audio input mode, ” “ to volume up,“ “ to volume down, other bu�ons are out of use. 
In any mode, when inserted 3.5 mm audio in cable, the speaker self iden�fied and automa�cally switch to audio 
in input mode.  
Indicator light: 
1,Bluetooth indicator: 



1.藍芽指示燈
藍芽指示燈藍燈閃亮表示進入藍芽配對狀態，藍燈慢閃表示已
經連接上藍芽設備，音響進入藍芽撥放模式。

2.記憶卡撥放指示燈
指示燈藍燈閃爍，表示音響進入記憶卡音樂撥放模式。

3.充電指示燈
充電指示燈紅燈亮表示正在充電，充滿電後紅色指示燈熄滅。

指示燈說明

1.可通過USB線連接電腦與音響，音響在開關機狀態下都可以充電。

2.可以連接符合USB規格，5V輸出的電源供應器充電。充電時紅色指示燈亮，充電時間約4小時
，電池充滿後，紅色指示燈熄滅。

如何充電

暖光模式：開機，任何模式下輕按金屬網開啟，再次按下可調亮，亮度共分三段。
七彩燈模式：(長按金屬網切換為七彩燈模式)在彩燈模式下短按：紅、藍、綠、紫、淡藍、呼吸
燈(顏色隨音樂節奏跳動)，再按一次為關燈。

檯燈使用

1.藍芽連接
本音響支援具有A2DP功能的藍芽設備使用。首先長按開 / 關機鍵開機，進入藍芽模式，藍芽指
示燈的藍燈閃亮，並伴有語音提示，此時音響處於等待配對連接狀態，而且只有在這個狀態下，
才能與藍芽音響進行配對與連接。

2.手機連接
第一步、在手機設定中，打開手機藍芽設定開關，點擊掃描查找設備
第二步、當可用設備顯示〞LV2016〞字樣，表示手機已找到藍芽音響，點擊〞LV2016〞進入配
對模式。
第三步、如配對過程中，出現需要輸入密碼的提示，請輸入〞0000〞即可。
第四步、手機與音響配對成功後，會有語音提示，並顯示以連接。

3.電腦連接
如果電腦具有藍芽功能，先開啟藍芽功能。如果電腦沒有藍芽功能，就必須先安裝藍芽驅動，並
插上藍芽接收器，才能使用藍芽功能。
第一步、用滑鼠右鍵點擊電腦桌面右下角藍芽符號，選擇”添加設備”
第二步、藍芽接收器將自動搜索音響，並會顯示”LV2016”。
第三步、雙擊”LV2016”後，電腦將自動安裝驅動，並顯示安裝驅動成功。
第四步、點擊連接，音響與電腦連接上就可以使用了；如果還不能用音響來播放，請檢察電腦的
聲音輸出設備是不是已經切換到藍芽模式，並確認電腦是否與電腦連接上了。

藍芽功能使用

1.如果音響上次與其他藍芽設備有連接過，開機後將主動連接上次連接過的設備。
2.如果音響之前未與手機或其他設備連接過，音響進入配對模式，點擊配對連接即可。
3.本設備與一部手機或設備正在連接狀態時，其他手機無法連接到本設備。
4.當手機與其他設備連接時，無法與本設備進行藍芽連接，一定要先關閉其他設備連接
，然後重新啟動藍芽音響，進入配對模式，重新配對連接即可。

配對與連接

解決方式

音樂撥放出現斷音 是否超出音箱有效連接距離，或音箱與設備間有障礙物。

常見問題

1.檢查音箱是否處於搜索狀態，或重新開機。
2.周邊藍芽設備太多，造成搜索困難，關閉其他藍芽設備。
3.斷開上次與音箱連接的藍芽設備，進行新的連結。

多次連接配對不成功

1.檢查手機或設備音量值，調整音量。
2.電池電壓低，請充電。聲音過小或失真

1.電池電量
2.重新開機。電量不足，請充電。藍芽狀態指示燈不亮

The Bluetooth indicate light will flash rapidly when in impairing state,the blue light flash slowly means bluetooth 
connected, the speaker enter bluetooth music playing. 

2,TF card music playing indicator: 
The speaker enter TF card music playing when blue indicate light flash in TF card playing mode 
3,Charging: 
1,Please make sure the speaker is fully charged in first use. Charge the speaker with the provided USB cable 
which is compa�ble with any computer or cell phone 5 V output charger. The charge indicator light will be red 
while charging, then when the ba�ery is fully charged it will turn off. 
2,Charge �me :about 4 hours 
Bluetooth mode: 
1,Bluetooth connec�on: 
This speaker supports the bluetooth device with A2DP func�on.Slide the power switch first,then enter bluetooth 
mode,bluetooth indicate blue flicker alternately,together with voice prompts,the speaker is in impairing state at 
this moment,and only in the state bluetooth can be impaired and connected successfully. 
2,Mobile phone connec�on: 
Step 1: Open the Bluetooth se�ng on your phone or tablet and click “search     device”.  Iphones will search 
for Bluetooth devices automa�cally. 
Step 2: You have found the Bluetooth speaker when the screen displays the character “LV2016”,click on it in your 
device to pair the connec�on. 
Step 3: Enter”0000” and click OK if there’s a prompt that requires you to enter a password. 
Step 4: The phone or tablet will indicate when the pairing is successful. The      character on the display of the 
speaker will stop flickering. 

3,Computer connection: 
Ac�vate the bluetooth func�on first if the computer has bluetooth device.It’s necessary to install the bluetooth 
driver and plug in the bluetooth adapter when there is no bluetooth available 
Step 1:Click the bluetooth icon at the lower right the computer by mouse right bu�on,choose”device adding” 
Step 2:Bluetooth adapter will search for the speaker automa�cally,and the screen displays the character 
“LV2016”. 
Step 3:The computer will install the driver automa�cally a�er double click the the character “LV2016”,and display 
driver install successfully. 
Step 4:Double click the bluetooth icon,the speaker connects the computer successfully and be in use.Please 
check the computer audio device has switched to bluetooth mode or connected well if the speaker s�ll can not 
play music successfully. 
Bluetooth pairing and connec�on 
1. If the speak has been connected with Bluetooth devices before, it will connect with the last Bluetooth device 

automa�cally once it is turned on.  
2.If the speak has not been connected with Bluetooth devices before,it will enter impairing mode,click 
connec�ng is achievable 
3.Other phones or tablets can not be connected with the Bluetooth speaker when the speaker is being connected 
with a phone or tablet. 
4.The phone or tablet can not be connected with the Bluetooth speaker if it is  connected with other Bluetooth 
devices. You should turn off your Bluetooth connec�on and connect your phone with the Bluetooth speaker 
again. 
 
Lamp func�on 
Long Press the switch of the speaker on the bo�om. Turn on the light by tap the mesh on the top, and the lamp 

will light on in the dimmest grade one. The brightness can be adjusted by tap the top mesh, and there are 3 

brightness grades: low brightness , intermediate brightness, and high brightness. Tapping the top mesh when in 

high brightness, the light will be off. 

 

Frequently Asked Ques�ons 
Ques�ons Solu�ons 
Unsuccessful pairing 
and connec�on 
repeatedly 

1.Check the speaker and make sure it is in the searching state or reboot the 
speaker. 
2. Connec�on is difficult when there are too many Bluetooth devices 
nearby. Turn off other Bluetooth devices. 
3.Turn off the Bluetooth device that was connected with the Bluetooth 
speaker last �me, and reconnect the speaker . 

Muted or distorted 
sound 

1.Check the volume of your phone or the speaker, and adjust the volume.  
2.The ba�ery is low. Please charge it. 

Choppy music play 1. Check if the device is beyond the effec�ve connec�on distance. 
2. Check if there is any obstacle between the speaker and your device. 

The indicator not 
shining in Bluetooth 
mode 

1.The ba�ery is low. Please charge it. 
2.Please reboot the speaker. 

 


